
 

 
 
 
 

ACTA 
 
 

Reunió del Consell Coordinador 
del Parc del Montnegre i el Corredor 

 
 

 
 
 
 
Data:  Dijous, 3 de desembre de 2009  
Hora:  13:00  
Lloc:  Auditori de Can Comas, Pineda de Mar 
 
 
President: Sr. Josep Mayoral Antigas , Diputat President de l’Àrea d'Espais Naturals de la 

Diputació de Barcelona. 

Secretari: Sr. Ramon Espinach Grau , Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals de la Diputació 
de Barcelona. 

 
Assistents : vegi's annex. 
 
 

 

Ordre del dia 
 

 
1.  Aprovació de l’Acta de la reunió anterior.  

2.  Donar compte dels principals temes tractats a la darrera reunió de la 
Comissió Consultiva.  

3.  Donar compte de l’estat dels treballs de revisió del Pla Especial: acord 
sobre la proposta de nou àmbit del parc. 

4.  Procés de participació: mapa d’actors. 

5.  Proposta d’adaptació del model de funcionament de la Comissió 
Consultiva durant el procés de revisió del Pla. 

6.  Informe de gestió. Principals activitats realitzades. 

7.  Proposta d’actuacions per a l ’any 2010. 

8.  Torn de Paraules.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
El Sr. Mayoral, obre la sessió donant la benvinguda als assistents i, tot seguit, passa al primer punt de 
l’Ordre del Dia, en el qual s’acorda donar l ’Acta de la darrera reunió per aprovada.  
 
A continuació, pren la paraula el Sr. Espinach que, dins el segon punt de l’ordre del dia, dóna compte 
dels principals temes tractats a la reunió de la Comissió Consultiva que es va celebrar també a Pineda 
el passat 18 de novembre. Diu que l’ordre del dia va ser molt similar al del present consell amb la 
presentació de l’informe de gestió de l’any 2009 i la proposta d’actuacions per a l ’exercici 2010. 
També es va explicar el desenvolupament dels treballs que es duen a terme per a la revisió del Pla 
Especial i el disseny del Pla de Participació. Comenta que en el torn de paraules es va produir un 
interessant intercanvi d’opinions on va quedar palès que, des de l’aprovació de l’actual pla (1989) fins 
ara, ha anat evolucionant la visió del parc -molt crítica en els primers anys- per part dels habitants i els 
propietaris.  
 
Entrant en el tercer punt de l 'ordre del dia, intervé el Sr. Beltran per donar compte del 
desenvolupament de procés de revisió del Pla Especial. Diu que en els darrers mesos s’han mantingut 
contactes amb tots els ajuntaments per tal de concretar la delimitació del nou àmbit i recollir les 
voluntats dels gestors municipals. També recorda els criteris que s’estan aplicant per a la nova 
delimitació i presenta una proposta d’àmbit territorial, que abasta 18.488 hectàrees i inclou 18 
municipis de tres comarques. Això suposa un increment de 3.803 ha sobre l’àmbit actual. Es 
distribueixen plànols amb la nova delimitació on també es representen els sectors de més interès per 
a la connectivitat, que cal acabar de delimitar amb precisió. En aquestes zones, que estaran situades 
fora del parc, s’hi podrà intervenir per a garantir-ne la conservació i millorar la seva la funcionalitat. 
 
El Sr. Beltran explica que, sobre la proposta presentada, es plantegen encara una sèrie de dubtes o 
possibles alternatives que queden per resoldre amb els ajuntaments implicats en cada cas. Detalla les 
problemàtiques existents i les principals alternatives per a cadascuna de les vuit situacions conflictives 
pendents, que són les següents:  
 

� sector de la pedrera de Sant Corneli a Fogars de la Selva 
� delimitació de l’àmbit al seu pas per la riera de Vallgorguina 
� modificació dels límits a l ’entorn de la pedrera de Collsabadell a Llinars del Vallès 
� sector sud-oest: presència d’activitat extractiva i connexió amb el parc de la Serralada Litoral i 

el riu Mogent (Llinars del Vallès i Dosrius) 
� afectació de la variant prevista de la carretera Vallgorguina-Arenys de Munt 
� capçalera de la vall de Sant Iscle de Vallalta 
� sector del Sot de Can Palau (Sant Iscle de Vallalta)  
� assentaments il·legals en sòl no urbanitzable de protecció especial (Tordera, Fogars de la 

Selva i Dosrius)   
 
El Sr. Domènech diu que resoldre el problema dels assentaments i l·legals, que finalment quedin dins 
el parc, serà un dels temes més difícils. Explica que el Pla Territorial determina que el seu destí és 
l ’extinció, però sense aportar solucions clares. Considera que el més raonable podria ser establir un 
règim transitori per conviure-hi satisfactòriament fins no es disposi de les eines legals i/o els recurso s 
necessaris per afrontar amb garanties la seva extinció total.  
 
El Sr. Mayoral diu que, per tenir una proposta definitiva, caldrà fer les sessions de treball amb els 
ajuntaments afectats per resoldre els dubtes sobre els límits que s’han plantejat. Tot seguit dóna la 
paraula a Sra. Kucharski de l’empresa Delibera SL perquè presenti el quart punt de l’ordre del dia. 
 
La Sra. Kucharski procedeix a exposar com s’està planificant el Pla de Participació. Mostra un gràfic 
on s’i l·lustren els tres nivells de participació que contempla el pla: la institucional liderada pel Consell 
Coordinador; la sectorial (amb 5 grups de treball per sectors d’afinitat) on la Comissió Consultiva fa el 
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paper d’assemblea general; i la participació pública adreçada als ciutadans individuals que vulguin fer 
aportacions a través de la bústia virtual i la pàgina web. 
 
Amb les dades que han proporcionat els 18 ajuntaments (13 actuals i 5 que s’incorporen de nou) 
s’han identificat fins ara més de 200 entitats que podrien estar interessades en participar. A la propera 
reunió de la comissió ja es convocarà a les entitats seleccionades i s’acabaran de concretar els grups 
de treball temàtics. En principi, per fer les sessions de participació s’està treballant amb una proposta 
d’agrupació de les entitats que contempla 5 grans grups (sector forestal; sector agrícola i ramader; 
entitats científiques, conservacionistes, esportives i recreatives; empreses del sector terciari; i veïns i 
veïnes del parc). Diu que serà un procés flexible i que per a cada sector o grup es faran sessions de 
treball adaptades específicament, tant pel que fa al nombre de reunions com a les dinàmiques de 
participació. A les reunions assambleàries de la comissió es farà la presentació dels resultats de les 
se ssions de treball especifiques.  
 
El Sr. Espinach explica que a la darrera sessió de la Comissió Consultiva, els representants de 
l’associació de propietaris de la Serra de l’Esquirol van demanar que els parcel·listes de les 
urbanitzacions il·legals tinguessin un grup de treball propi en les se ssions de participació. Es va 
considerar que es tractava d’una proposta raonable per la seva problemàtica específica, de manera 
que es tindrà en compte en el desenvolupament del pla de participació.  
 
A continuació, el Sr. Bombí -ja en el cinquè punt de l’ordre del dia- exposa que, atès el paper de lideratge 
que tindrà la Comissió Consultiva en el procés de participació de les entitats i els sectors, es considera 
necessari revisar les seves normes de funcionament. D’una banda per seguir convocant a les reunions a 
totes les entitats censades (i no solament als membres escollits com a representants de cada sector, com 
es feia abans) i, de l’altra, per ampliar el cens a les entitats del cinc nous municipis que s’incorporen al 
parc amb la revisió. S’accepta per part del Consell Coordinador tirar endavant amb aquesta proposta 
d’adaptació del model de funcionament de la Comissió Consultiva durant el procés de revisió del pla. 
 
Tot seguit pren la paraula el Sr. Bombí que desenvoluparà alhora els continguts del sisè i el setè punts 
de l 'ordre del dia, en els quals es vol donar compte de l 'estat de realització de les actuacions 
programades per a l 'any 2009 i dels objectius més rellevants proposats per a l ’any 2010. En relació a 
les a actuacions del 2010, el Sr. Bombí explica que, tal i com es va fer en anys anteriors, enguany 
s’ha repetit una ronda de reunions amb els equips de govern de tots els ajuntaments de l’àmbit del 
parc per recollir propostes de cara a l ’elaboració del programa. Es lliura als assistents un document 
que recull els principals objectius i les actuacions més destacades de la proposta d’activitats per a 
l ’any 2010 i, també, la relació d’informes preceptius emesos durant els darrers 6 mesos. 
 
En relació al programa de conservació , fa referència a la finalització del treballs corresponents a la 
primera fase del pla d’ordenació de la vall d’Olzinelles. Aquest projecte, dut a terme en el marc del 
conveni amb l 'Obra Social de La Caixa, inclou actuacions dirigides a la recuperació del bosc de ribera 
autòcton, de prats i antics camps de conreu que havien estat transformats en plantacions de 
pollancres i plàtans.  
 
En el marc del mateix conveni amb l’Obra Social de La Caixa, també han finalitzat els treballs que 
s’havien comentat a la darrera reunió de la comissió, de millora de basses i punts d’aigua d’interès 
pels amfibis que també fan la funció d’abeuradors pel ramat, a Can Bosc (Dosrius).  
 
El Sr. Bombí, també dóna compte dels resultats d’un estudi de seguiment de les poblacions de 
rapinyaires realitzat al massís del Montnegre. Explica que en el cas de l’astor, espècie de gran valor 
indicador dels ambients forestals, se ha fet l ’avaluació de l’èxit reproductor, que enguany ha resultat 
superior a la mitjana de Catalunya per aquesta au. També diu que s’han realitzat observacions per 
determinar les interferències ocasionades pels treballs forestals sobre els hàbits de nidificació de 
l’astor i exposa les mesures que es prenen per tal minimitzar-ne l’impacte. 
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Referent a la prevenció d’incendis forestals, descriu les actuacions en xarxa viària i els treballs 
efectuats per a la creació de nous trams de la franja carenera de protecció. Remarca que s’està 
treballant per aconseguir que el manteniment de les franges de baixa combustibilitat es faci utili tzant 
ramats d’ovelles i cabres, mitjançant acords estables amb pastors. Considera que aquest sistema té 
avantatges, com ara els costos i la continuïtat en el manteniment, en relació a l ’estassada mecànica 
periòdica. Informa que a finals de novembre s’hauran completat els treballs per a la instal·lació d’una 
nova torre de guaita de fusta a Calella.  
 
Pel que fa a la campanya de vigilància d’estiu, que es va tancar el 14 de setembre, enguany s’ha 
desenvolupat de manera molt satisfactòria amb cap foc forestal al Parc del Montnegre i el Corredor i 
una progressiva reducció del nombre d’incidències en relació a anys anteriors. Les quantioses pluges 
dels primers mesos de l’any van venir seguides d’un estiu sec amb alguns episodis amb baixa humitat 
ambiental i molt alt risc de focs forestals.  
 
Com a actuació destinada a la conservació del patrimoni històric-arquitectònic, explica que s’està 
instal·lant una barana perimetral al pou de glaç de Can Bosc perquè pugui ser visitat amb seguretat. 
Explica que el Servei de Patrimoni Arquitectònic Local de la Diputació ha fet un informe sobre l 'estat 
del dolmen de la Pedra Arca, que por ser el primer pas per definir una intervenció de rehabilitació i 
millora de l’entorn del megàlit, amb la col·laboració dels ajuntaments de Vilalba Sasserra i Llinars del 
Vallès. 
 
  Per a l ’any 2010, els principals objectius en conservació que es proposen són els següents: 
 

� Executar actuacions de millora d’hàbitats, recuperació d’espais oberts i restauració del 
paisatge 

� Promoure la conservació i difusió del patrimoni arqueològic 

� Optimitzar el dispositiu de vigilància d'estiu i continuar desenvolupant el Pla Director 
d’Infraestructures de prevenció d’incendis 

� Dur a terme accions per a la rehabilitació i gestió del patrimoni públic  
 

 
Entre les tasques vinculades al programa de foment del desenvolupament i de la part icipació , el 
Sr. Bombí dóna compte de com s’està duent a terme la 14ª edició del programa Viu el Parc, fent 
esment a l ’acte central o Gran Festa del parc que, com és ja tradicional, es va celebrar a l ’entorn del 
Santuari del Corredor. Enguany, unes 950 persones van participar en les diferents activitats 
programades per a aquesta diada. 
 
Explica que s’ha col·laborat en l’edició per part de l’Ajuntament de Vallgorguina d’una col·lecció de 
cromos, bàsicament fotografies antigues del poble, destinada a promoure el petit comerç local. Els 
cromos es recullen gratuïtament en botigues i tallers del poble i també en punts d’informació del parc. 
Mostra als assi stents un àlbum complet i considera que aquesta iniciativa, de la qual ja s’havia 
informat en la darrera reunió de la comissió, ha estat profitosa i ha tingut molt bona acollida. 
 
Relaciona les principals actuacions realitzades en infrastructures, com ara els treballs de manteniment 
i millora de la xarxa viària. Destaca que durant el mes de setembre s’ha asfaltat un tram de la pista 
principal del Corredor (entre el Forn del Vidre i l ’Àrea d’Esplai).  
 
En relació a la participació del agents socials en la gestió del parc considera que el procés de 
participació que anirà associat a la revisió del Pla Especial suposarà un impuls per a la renovació i 
millora dels mecanismes de participació de les entitats i els sectors. 
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Per a l ’any 2010, els principals objectius en foment del desenvolupament i de la participació 
seran els següents: 

 
� Millorar els mecanismes de participació dels agents socials i de les entitats en la gestió del 

parc 

� Desenvolupar programes de foment del desenvolupament socioeconòmic, com El Parc a 
Taula 

� Ampliar el programa escolar Viu el Parc 

� Definir un pla de manteniment de la xarxa viària en coordinació amb altres agents implicats 

� Seguir millorant la senyalització del parc i dels seus principals accessos 
 

 
Referint-se a les activitats que s’e stan duent a terme durant aquest any 2009 dins el programa d’ús 
social , explica que han continuat els treballs de rehabilitació de Can Bosc. Ha finalitzat la 3ª fase del 
projecte (rehabilitació annexos ponent) i s’ha adjudicat la fase 4ª (estructura i coberta del cos central). 
 
Dóna a conèixer l ’imminent inici del projecte d’obres de millora a l ’Àrea d’Esplai del Corredor. Els 
treballs consistiran en la recuperació del prat principal, la transformació dels fogons (que ja han tancat 
definitivament aquest estiu) en unes grades i el tractament de les zones de pas amb més trepig. 
També informa de l’adequació d’un punt d’informació (caseta de fusta) a la cruïlla de les Passadores i 
de la creació d’un aparcament a Can Bosc, en el punt d’inici de l’i tinerari del dolmen de Ca l’Arenes. 
 
Pel que fa a publicacions del parc, fa saber que es vol renovar el format dels fulletons descriptius dels 
itineraris, que des d’ara seran en color. S’està preparant l ’edició en el nou format del recorregut 
senyalitzat del dolmen de Pedra Gentil. També informa que ja es pot disposar de la memòria de l’any 
2008 a la pàgina web del parc.  
 

A l’any 2010, els principals objectius inclosos en el programa d’ús social seran els següents: 
 

� Incorporar millores ambientals, d’accessibilitat i d’adaptació a la normativa en els equipaments 

� Col·laborar amb els ajuntaments en la creació o renovació d’equipaments i serveis d’ús públic 

� Desenvolupar la xarxa bàsica d’itineraris a peu i en bicicleta 

� Millorar la rendibil itat i la qualitat de l’oferta d’activitats de la xarxa d’equipaments 
 

 
Per concloure, el Sr. Bombí, ja dins el programa d'activitats generals , dóna compte dels informes 
preceptius emesos pel parc durant els darrers meso s. Explica que els més nombrosos són els 
relacionats amb assumptes urbanístics, els informes sobre aprofitaments forestals i, cada cop més, 
les autoritzacions per a la realització d’activitats organitzades de caire esportiu, com les marxes o les 
pedalejades populars. 
 

A l’any 2010, els principals objectius del programa d’activitats generals proposats són: 
 

� Desenvolupar el procés de revisió del Pla Especial en col·laboració amb els ajuntaments i 
amb la participació dels agents territorials 

� Posar en marxa el sistema d’informació geogràfica del Xarxa de Parcs (SIGEP) i implantar 
nous instruments per a l’avaluació de la gestió 

� Assajar sistemes d’anàlisi de l’impacte de la gestió (enquesta) 
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Feta l’exposició de l’informe de gestió, el Sr. Espinach demana la paraula per explicar els canvis que es 
preveu dur a terme en el dispositiu de prevenció d’incendis. Diu que es mantindran els esforços en 
detecció (punts de guaita) i coordinació, però que es vol optimitzar l ’operatiu de primera intervenció (els 
pick-up amb kit d’extinció). De les anàlisis efectuades al parc sobre els recorreguts i el temps d’arribada 
òptim a possibles conats d’incendi, se n’extreu que tenir 7 vehicles sobre el terreny és excessiu. Es 
proposa alliberar un o dos vehicles -els més vells- i dotar els que segueixin en servei de personal durant 
tota la campanya, perquè puguin funcionar tots ells durant tots els dies que dura la campanya. 
Paral·lelament s’està elaborant un protocol per poder respondre amb el personal propi a situacions de risc 
(nivells 2 i 3 del Pla Alfa) que es presentin fora del període en què és desplegat el dispositiu de vigilància. 
 
El Sr. Mayoral ofereix als assistents la possibilitat de fer alguna intervenció o comentari en relació als 
programes de gestió del parc que s’acaben d’exposar. El Sr. Rasche vol destacar l ’esforç que s’està fent 
a la Xarxa de Parcs per posar en marxa l’aplicatiu informàtic SIGEP, que inclou eines per fer el seguiment 
i l ’avaluació de les tasques de gestió, mitjançant un sistema d’indicadors. Creu que implantació d’aquest 
software facil itarà la realització de diverses tasques, com ara la gestió d’informes i expedients, i alhora 
contribuirà a millorar l ’eficiència i el nivell de qualitat del treball i dels serveis.  
 
El Sr. Valentí Agustí, pregunta com es concretaran les àrees d’interès per a la connectivitat i a on es 
proposa incrementar la superfície de parc al terme de Palafolls. El Sr. Beltran explica que l’actual 
proposta fa créixer el parc pel sector de can Vinyals i que les fletxes amb que es representen en el plànol 
el connectors s’hauran de transformar en àrees d’interès per a la connectivitat perfectament delimitades.  
 
El Sr. Josep Vilà manifesta que, segons com s’afronti el tema de les urbanitzacions il·legals, podria 
produir-se un greuge comparatiu pel tractament que ha tingut de la Serra de l’Esquirol i el que tindrien 
altres urbanitzacions del mateix municipi o del parc en general. Creu que és un bon moment per 
avançar en la resolució d’aquest problema, però cal trobar la fórmula adequada. El Sr. Domènech 
respon dient que el marc jurídic aporta escassos instruments i que el Pla Territorial no dóna 
possibil itats de reducció dels processos urbanístics i l·legals, que era una fórmula que s’havia proposat 
en algun moment. De manera que l’única via possible és l’extinció i que, fins que aquesta no es  pugui 
afrontar, caldrà trobar un règim transitori satisfactori i respectuós amb els afectats. Assenyala també 
que, independentment de l’elevat cost i la manca actual de disponibilitat econòmica, la Diputació de 
Barcelona no té competències urbanístiques. El Sr.Mayoral diu que no hi veu greuge comparatiu entre 
la Serra de l’Esquirol i altres urbanitzacions atès que el context jurídic és diferent. Recorda que el Pla 
Territorial és competència de la Generalitat i que la Diputació hi ha col·laborat en aspectes col·laterals.   
 
En relació al canvis en el dispositiu de vigilància, el Sr. Vilà valora positivament que es vulgui 
optimitzar la tasca dels vehicles pick-up. Diu que potser fan massa quilòmetres i això té un cost 
important en manteniment dels vehicles. Considera oportú fer-los aturar més sovint a punts amb bona 
visibil itat. Pel que fa a la contractació, assenyala que des que es fa directament per la diputació, és 
més difícil poder oferir els l locs de treball a la gent del territori que ho necessiten. El Sr. Carles Aulet 
també considera que fer una bossa única per a tota la Xarxa de Parcs presenta inconvenients. El Sr. 
Domènech respon dient que en la contractació pública cal seguir unes regles rígides, però que pel 
proper estiu es vol aconseguir que la ubicació de les persones no depengui solament dels punts, sinó 
també del coneixement i la proximitat al territori. El Sr. Espinach afegeix que els vigilants que han 
treballat enguany no hauran de fer cap prova. Per cobrir les baixes es preveu fer una convocatòria 
oberta per a fer bossa (durant els primers mesos de 2010). S’informarà als ajuntaments per facilitar 
què s’hi puguin incloure totes les persones interessades.  
 
El Sr. Josep Maria Juhé, comenta que des del Consell Comarcal del Maresme s’està treballant en la 
creació d’una xarxa de senders que pot ser un bon recurs pel territori i pot complementar la xarxa 
d’itineraris del parc pel sector litoral.  
 
I essent les 14:45 hores i sense haver-hi més temes que tractar, el Sr. Mayoral dóna per finalitzada la 
reunió i agraeix l ’acollida a l ’alcalde de Pineda, Sr. Xavier Amor, qui expressa la seva satisfacció per 
haver rebut el Consell Coordinador i també agraeix l ’assistència a tots els presents.  
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ANNEX: Relació d'assistents a la reunió 
 

Membres d el Consell Coordinador  

Diputació de Barcelona Sr. Josep Mayoral Antigas 
Diputat President de l’Àrea d'Espais Naturals 
de la Diputació de Barcelona 

 Sr. Ramon Espinach Grau 
Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals de 
la Diputació de Barcelona 

Dep. de Política Territorial i 
Obres Públiques de la GenCat 

-  

Dep. de Medi Ambient i 
Habitatge de la GenCat 

-  

Ajuntament d'Arenys de Munt  -  

Ajuntament d’Argentona Sra. Assumpta Boba Caballé Regidora  

Ajuntament de Calella  Sr. Josep Maria Juhé Mas Alcalde - President 

Ajuntament de Dosrius  assistència excusada  Alcalde - President 

Ajuntament de Fogars de la 
Selva  Sr. Josep Vilà Camps Alcalde - President 

Ajuntament de Llinars del 
Vallès  

Sr. Martí Pujol Casals Alcalde - President 

Ajuntament de Mataró  Sr. Josep Lloveras Llavina Tècnic MA 

Ajuntament de Palafolls  Sr. Valentí Agustí Bassa Alcalde - President 

Ajuntament de Pineda de Mar  Sr. Xavier Amor Martín  Alcalde - President 

Ajuntament de Sant Andreu 
de Llavaneres  

-  

Ajuntament de Sant Cebrià de 
Vallalta  Sr. Jaume Borrell Puigvert Alcalde - President 

Ajuntament de Sant Celoni  Sr. Francesc Deulofeu Fontanillas Alcalde - President 

Ajuntament de Sant Iscle de 
Vallalta  

Sr. Vicenç Roig Salicrú  

Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt  

-  

Ajuntament de Santa Susanna  Sr. Quim Casas Soler Alcalde - President 

Ajuntament de Tordera  Sr. Carles Aulet Salvador Regidor 

Ajuntament de Vallgorguina  Sr. Joan Mora Alsina Alcalde - President 

Ajuntament de Vilalba 
Sasserra  -  

Comissió Consultiva  -  

 
 
Consells Comarcals convidats  

 

CC del Maresme Sra. Sílvia Tamayo Mata Consellera Delegada CC Maresme 

CC de la Selva  -  

CC del Vallès Oriental  assistència excusada   Conseller MA CC Vallès Oriental 

 



 

 
Acta de la reunió del Consell  Coordinador del  Parc del Montnegre i el Corredor 

Pineda d e Mar,  3 d e desembre de 2009 
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Altres assistents Sr. Ferran Llaveria Regidor Aj. de Vallgorguina 

 Sr. Josep Rueda Regidor Aj. de Palafolls 

 Sr. Martí Domènech Montagut Coordinador de l’Àrea d’Espais Naturals DB 

 Sr. Vicenç Sureda Assessor Àrea d’Espais Natural DB 

 Sra. Marta Kucharski Delibera S.L. 

 Sra. Sònia Berlanga Font Gil-Vernet, Martí Orpinell, Advocats Associats 

 Sr. Carles Castell Cap de l’OTPAT. Diputació de Barcelona 

 Sr. Albert Beltran OTPAT. Diputació de Barcelona 

 Sra. Lígia Espejo OTPAT. Diputació de Barcelona 

 Sr. Quique Rasche Villanova  
Cap de la Direcció Territorial Oriental de 
l’Of icina Tècnica de Parcs Naturals  

 Sr. Antoni Bombí Arnau Director del Parc del Montnegre i el Corredor 

 


